
Verslag van de benen op tafel met buurtvertegenwoordigers Hilversum West op 2 juli 2019 in het 
raadhuis van de gemeente Hilversum 
 
Programma:  
18.00 uur ontvangst en welkom door de wethouder 
18.05 uur korte voorstelronde  
18.15 uur korte presentatie door Bas de Jong  
18.25 uur discussie aan de hand van de vragen in de presentatie in 3 blokken 
19.25 uur afronding en samenvatting door de wethouder en een korte doorkijk op het vervolg 
 
Voorstelrondje 

 Ineke Riezenbosch, Zuidoost (West Indiekwartier) 

 Martijn van Ligten, Buurtcoördinator Zuidoost/Oost 

 Fred Pangemanan, Oost 

 Ellen Stoffels, Zuidoost 

 Coen van Beers, Buurtcoördinator Oost 

 Rudy Volkerink, Oost 

 Ed Bakker, Oost 

 Greo Weimer, Oost 

 Wilma Fennema, Noordoost 

 Monique van Bussel, Noordoost 

 Annegreet van de Riet, Buurtcoördinator Noordoost 

 Hugo van Overbeek, Zuidoost 

 Jochum Sluitman, Centrum 

 Rik van Dijk, Buurtcoördinator Centrum 

 Arno Scheepers, wethouder Buurten 

 Bas de Jong, strategisch adviseur team samenleving 
 

 Verlaat: Emiel Borgh , Zuidoost 
 
Bas de Jong geeft een korte presentatie (zie bijlage) 
 
1e bespreekpunt: de Wijkagenda 
Arno:  Begint met een inleiding. 
Rudy:   Door wie wordt de wijkagenda opgesteld? 
Arno: Tot op dit moment lukt het eigenlijk alleen in de meent om een door de wijk 

gedragen agenda op te stellen. Wat ik graag wil weten is hoe jullie tegen de 
wijkagenda aankijken? Wat stellen jullie je daar bij voor. Gisteren kwam er uit dat 
een agenda suggereert dat het om een soort kalender gaat. Agenda gaat over de 
thema’ s waaraan gemeente en inwoners iets aan willen doen 

Ed: Er is in oost heel veel en mensen vragen zich af hoe ze überhaupt alles kunnen 
bevatten. 

Coen:  In 1221 hebben we een gebiedsagenda die je als een wijkagenda kan zien. Dit zijn 
eigenlijk de prioriteiten voor de komende jaren 

Ed:  We zijn ooit begonnen met wijkagenda. Iedere keer enthousiast begonnen, maar 
door wisseling van buco’s raakten mensen gedesillusioneerd en haakten af. 

Rudy:  We zouden de verschillende wijkgroepen uit het verleden weer in het leven moeten 
roepen. 

Arno: Wijkgroepen klinkt goed, maar die zouden toch niet door de gemeente geïnitieerd 
moeten worden of …. Dat hoort tot het initiatief van de inwoners. 



Rudy: De overeenkomsten liggen vaak op straatniveau. Dat is veel diverser dan op 
wijkniveau 

Jochum:  In centrum bijvoorbeeld zijn de problemen wel bekend. Maar er is behoefte om de 
synergie met andere wijken eruit te halen.  

Arno: Benoemen dus van een aantal grotere thema’s met daarnaast kleinere buurteigen 
dingen. 

Greo:  Iets wat bijvoorbeeld voor alle wijken speelt is veiligheid. 
Arno:  Elke wijk heeft wel zijn eigen thema’s op basis van de wijkanalyse. 
Monique:  Sommige thema’s spelen al heel lang en zijn nog steeds een issue. 
Rudy:  Laat ook zien wat er in de verschillende buurten is gebeurt. 
Arno: We gaan het nog over het geld hebben en ik geloof sowieso dat we daar veel 

transparanter over moeten zijn. Hoe voorkomen we dat er een scheve verdeling 
komt en een wijk als bijvoorbeeld Noord minder aan de bak komt. 

Annegreet: In noord zijn wel heel veel vrijwilligers, maar gebeurt veel langs informele netwerken. 
Hugo: Denk dat het belangrijk is dat je wel een bredere groep mensen achter een initiatief 

hebt dan 15. 
Rudy: In zo’n wijkvereniging zijn een aantal actieve wijkbewoners. Met een open vraag in 

de buurten worden dan ideeën opgehaald. 
Monique: Hoe komen die ideeën op 1 centraal punt. 
Rudy en Ed: Door erover te communiceren op verschillende manieren en uit te vragen via 

wijkkrant, brieven etc.. sommige wijken zijn gewoon slecht georganiseerd. In de 
huurwoningen kunnen we via de woningcorporaties nog wel groepen bereiken. 

 
2e bespreekpunt: Een digitaal Platform 
Arno: Schetst wat er mogelijk is via een app. Door een idee te posten kun je vervolgens 

wijkbewoners vragen om iets te liken. Als er een behoorlijke groep likes heeft dan is 
dat een signaal voor de gemeente. Hoe kijken jullie tegen zo’nn platform aan? 

Jochum: Het moet geen doel op zich zijn maar een middel. Je kan op basis van de kengetallen 
al best een prioritering aanbrengen. Er zijn ook andere vormen die werken, zoals het 
1 op 1 gesprek. 

Rudy: Het werkt ook heel goed en het kost wel gruwelijk veel tijd om gewoon de deur langs 
te gaan. Dan raak je in gesprek. 

 
Algemene opmerking door aanwezigen: Combineer zaken, mix vormen! 
 
Bas:  Is het zo dat in iedere wijk wellicht zijn eigen communicatie middelen en wijzen 

hebben en dat we daar meer naar moeten kijken? 
Emiel: Noemt het voorbeeld in zijn wijk om een AED geplaatst te krijgen. Dat ging via een 

app van het rode kruis en daarin konden peilingen worden gehouden. 
Ineke:  Je moet wel voorkomen dat de intensieve gebruikers van het gekozen medium ook 

bepalen welke initiatieven worden gecommuniceerd. Mijn buurtvereniging is zich van 
de gemeente aan het afkeren. Zijn echt wel goed georganiseerd, maar hebben het 
gevoeld alsof er vanuit de gemeente over hen heen gekieperd wordt. Wie bepaalt 
waar je het geld voor in kan zetten? Je mag toch verwachten dat de gemeente de 
kaders bepaald. 

Arno: Hoe denken jullie over het overdragen van veel zeggenschap over de besteding van 
de per wijk beschikbare middelen 

Hugo: Voor zuidoost is het belangrijk om verschil te maken tussen buurtinitiatieven en de 
opgaven die vanuit de gemeente over een buurt heen komen. 

Jochum/Hugo: Je hebt de hoofdthema’s vanuit de gemeente en de leuke dingen. Die moet je 
scheiden. 



Coen: Ik heb in de meent gezien dat het wel kan daar. Alleen maar omdat er een stevig 
wijkbestuur zit. Mijn pleidooi zou zijn je hebt als gemeente plannen: Neem daar het 
initiatief en bepaal daar zelf. Voor het overige benoem je actiepunten, die je samen 
wilt oppakken. Op basis van de wijkanalyses kunnen wij per wijk aangeven wat de 
actiepunten zijn. 

Hugo: De cijfers en de monitoring zijn er nog niet. De bewoners van Anna’s hoeve weten 
wat er in de wijk gebeurt en zouden heel goed input kunnen leveren voor de 
opgaven. De grote problemen zoals drugsgebruik los je niet op met een app. De 
gemeente heeft een belangrijke rol in het beschikbaar stellen van informatie en 
kennis. 

Arno: De thema’s moeten uit de buurt komen. Die moet je loskoppelen van de losse 
initiatieven die er ook zijn. 

Hugo: Mijn bezwaar is al vaak dat mensen worden uitgenodigd voor inspraak, maar dat ze 
eigenlijk daar weinig over te zeggen hebben 

Bas: Moeten we veel beter communiceren wat de mate van inspraak is bij een opgave? 
Hoe veel kan je meepraten. De ene participatie is de andere niet. 

Martijn:  Wij moeten naar de burgers ook duidelijk maken wat inwoners van ons mogen 
verwachten richting provincie, rijk.  

Arno: Dus jullie hebben veel meer aan om te weten waar je over mag meepraten ook als 
dat betekent dat we over een deel niets te zeggen hebben? 

Coen: Ik maak ook bewoners mee die zeggen de gemeente doet maar wat omdat ze hun zin 
niet krijgen. 

Annegreet:  Dit zou je kunnen borgen door vooraf afspraken te maken in de vorm van 
bijvoorbeeld een contract. 

Hugo: Splits de agenda met de opgaven en die van de initiatieven. Je kan geen anonieme 
meldingen doen. 

Arno: De toegankelijkheid van de diverse services die de gemeenten heeft (meldingen, 
wijkkalender, de buco ,etc.) 1 website waar je gebruiksvriendelijk en makkelijk je weg 
kan vinden voor diverse vragen/issues/zaken. 

Rudy: Proef wantrouwen bij een aantal mensen bij de betrouwbaarheid van de gemeente. 
Kun je niet dat soort afspraken van eerdere bestuurders beter vastleggen zodat ze 
overdrachtelijk worden. 

Arno:   Als je als gemeente iets toezegt moeten bewoners daar van op aan kunnen. 
 
 
3e bespreekpunt: inzet van het buurtenbudget 
Arno: Het gaat om het maatschappelijk effect van de inzet van dit geld. In de kadernotitie is 

eigenlijk niet eenduidig vastgelegd hoe we dit verdelen. Zijn eigenlijk geen echte 
regels voor gesteld. Hoe kijken jullie hier tegenaan. Evenredig verdelen over de 
wijken? Naar rato van het aantal inwoners. 

Emiel: Wat voor uitgaven worden uit het buurtenbudget gedekt en welk andere potjes zijn 
er? 

Arno: Er zijn verschillende potjes voor groen en verkeersmaatregelen, riool, etc. Daar zit 
geld voor reguliere taken. Voor het overige is er het buurtenbudget 

Rudy: Ik stel me zo voor dat dit met de wijkvoorzitter en buco wordt besproken, waarin de 
buco aangeeft jullie hebben grosso modo zoveel geld te besteden. Kun je dat inde 
wijk uitzetten. 

Emiel:  Ik zou het niet gek vinden als er meer geld gaat naar wijken waar de problemen 
groter zijn. 

Arno: Ik zou aan willen geven hoeveel budget er per wijk beschikbaar is voor het komende 
jaar. En daar dan bij waar het aan besteed kan worden. En waar het aan besteed kan 
worden bepaal je als wijk, buurt, straat. 



Jochum: En op basis van wijkanalyse en wellicht via commitment vanuit de raad. 
Arno: Je hebt een website, initiatieven en grotere thema’s. Je kan voor jouw buurt kiezen 

uit een lijst wat voor jou de grote thema’s zijn en daarnaast is er geld voor leuke 
dingen. 

Hugo: Het moet voor het buurtenbudget niet gaan over de grote thema’.s 
Ed: Hoe wordt er gedacht over buurtkamers. Er is veel behoefte aan 

ontmoetingsplekken. Waar je met kleinere groepen bij elkaar kan komen. Kan daar 
het buurten budget niet voor ingezet worden. 

Coen: Het wijkbudget kan daar voor in worden gezet. 
 
Arno sluit af en vertelt wat het vervolg wordt. uitvoeringsnotitie buurten 3.0 in september/oktober 
naar commissie en raad, daarna op onderdelen verdere uitwerking met betrokkenen, zoals  
wijkagenda en daarin ook de uitwerking van het digitale platform. Daarin centrale rol voor buco en 
wijkwethouder. 
 
 
 
 


